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15 Monitoringsonderzoe

ken Rkc  - Quickscan 
Sportstad

FNP Nei oanlieding fan it 
monitoaringsundersyk Quickscan 
Sportstad:  Der wurdt troch de 
rekkenkeamer de folgende konklúsje 
stelt: Uit het onderzoek op basis van 
de ontvangen ambtelijke toelichting 
blijkt dat het college geen expliciete 
invulling heeft gegeven aan 
aanbevelingen en dat de toenmalige 
raad hier ook geen verder actie op 
heeft ondernomen  Fraach wat is de 
reden dat dit net bart is?

In het kader van het toentertijd 
actuele dossier herfinanciering 
Sportstad is indirect gevolg geven 
aan de aanbevelingen. De 
aandachtspunten uit het 
rekenkameronderzoek zijn in 
verschillende sessies aan de orde 
geweest. Voor de komende jaren is 
de suggestie gedaan om 
kaderstellende en controlerende rol 
van de raad te koppelen aan de 
discussie rond het exploitatietekort 
van het Gemeentelijk 
Sportcentrum.
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